
Jegyzőkönyv

Készült 2016. április 29-én, 14 órakor kezdődő Elnökségi ülésen az ÉPFU teke klubban.
Jelen vannak: Kocsis-Katona Imre elnök, Skuba István, Weinacht János, Makk Ferenc elnökségi
tagok, Zalavári Miklós meghívott, Máté Ernő titkár és Némethné Varga Beáta főtitkár.

Kocsis-Katona  Imre  köszönti  a  megjelenteket,  megállapítja,  hogy  az  elnökség  határozatképes.
Gecseiné Pölcz Ildikó hiányzását előre jelezte. A jegyzőkönyv vezetésére felkérte Némethné Varga
Beátát, hitelesítőknek Máté Ernőt és Skuba Istvánt.

1.,  A Csapatbajnokság  és  az  egyéni  versenyek  lebonyolításával  kapcsolatos  tapasztalatok,
további teendők (VB)
Makk  Ferenc  a  versenybizottság  elnöke  átadja  a  szót  Máté  Ernő  tagnak,  hogy  tartsa  meg  a
beszámolót.  Máté Ernő elmondja ,  hogy egy forduló van hátra a Területi  csapatbajnokságból,  a
bajnokság eddig rendben lezajlott. A Bajnoki cím eldőlt, Győrújfalu csapata nyeri a bajnokságot, a
második  a  Mosonszolnok  csapata  lesz.  A  24.  fordulóban  lejátszott  mérkőzés  miatt,
Mosonszentmiklós  csapata  felkérte  a  versenybizottságot,  hogy  vizsgálja  meg  a  Bábolna/B
csapatában történt-e jogosulatlan játékos szerepeltetés. A versenybizottság határozata szerint , egy
játékos a MATESZ Versenyszabályzat 3.9. pontjának b., bekezdése alapján jogosan lépett pályára,
mert a klub felsőbb osztályú csapatának az adott versenyhéten a vonatkozó Versenykiírás szerint
nem  volt  bajnoki  mérkőzése,  így  a  felsőbb  osztályú  csapat  előző  heti  bajnoki  mérkőzésén
szerepeltek közül egy főnek joga van az alsóbb osztályú csapatuk – tartalék csapatuk – bajnoki
mérkőzésén  pályára  lépni.  Az  ifjúsági  játékosok  esetében,  a  korlátlan  szerepeltetésük  nem
engedélyezett.  A határozat alapján a versenybizottság a Bábolna/B csapatának végeredményéből
törli Mogyorósi Balázs (397)  és Jurics Gergő (389) által ütött fákat. Mosonszentmiklós csapatában
a  pontszerző  Frank  György  397  fája,  így  a  mérkőzés  végeredménye:  Mosonszentmiklós  –
Bábolna/B 6 :  2 (2374 – 1591).  Kocsis-Katona Imre megjegyzi,  hogy 2014-ben Borbély Tibor
nyújtott be indítványt az ifjúsági játékosok szerepeltetésével kapcsolatban amit nem tárgyalt meg a
MATESZ  versenybizottsága.  Makk  Ferenc  a  Versenybizottság  elnöke  kijelentette,  hogy  a
szabályokat be kell tartani és nem játszhat vissza magasabb osztályból játékos, sőt nő sem játszhat a
csapatbajnokságban. A versenybizottság határozata kiküldésre került Mosonszentmiklós és Bábolna
csapatok vezetőinek részére.  Skuba István kijelenti,  hogy nem kívánnak fellebbezni  a határozat
ellen. Skuba István megjegyzi, hogy a többi szabályt is ilyen pontossággal kell betartani pl. hazai
csapatok érkezési  ideje,  játékosok táblára történő felírása.  Máté Ernő felveti,  hogy a következő
bajnoki szezonban versenybírókat kellene kiküldeni a mérkőzésekre. Kocsis-Katona Imre szerint
legyen megvitatva  a közgyűlésen a csapatvezetőkkel. A szabályok legyenek betartva, közös vezetés
a  mérkőzéseken  ne  legyen  a  továbbiakban.  Máté  Ernő  javasolja,  hogy  a  közgyűlés  elé  már
kidolgozott javaslat kerüljön a témában , melynek elkészítését vállalja. A tagoknak kiküldésre kerül,
melyet  a  Főtitkár  intéz.  A  versenybizottság  a  Főtitkárt  utasítja,  hogy  a  megváltoztatott
mérkőzéseredmény szerint javítsa ki a Bajnoki táblázatot.
Az elnökség tagjai egyhangúlag elfogadták a beszámolót.

2., Főtitkári beszámoló az aktuális feladatokról.
Némethné Varga Beáta főtitkár elmondja, hogy a csapatbajnoki kupák, érmek már megrendelésre
kerültek és május 15-e körül készülnek el. A notesz megvásárlásával kapcsolatban még nem sikerült
dönteni,  de a  következő héten megtörténik.  A játékvezető képzés  rendben lezajlott,  a jelöltek a
gyakorlati  vizsga  lapjaikat  folyamatosan  juttatják  el  hozzá.  A  közgyűlésen  az  igazolványok
átadhatóak lesznek. A weboldal információkkal való feltöltése folyamatos, még vannak javításra
szoruló részek. Sajnos a felnőtt egyéni bajnokság, férfi és női nyugat döntőjének pályabeosztásait
még  nem  sikerült  kiküldeni  mert  még  nem  készültek  el.  Skuba  István  megjegyzi,  hogy  a
weboldalon nem találta meg a Területi csapatbajnokság versenykiírását. 
Az elnökség tagjai egyhangúlag elfogadták a beszámolót.



3., Közgyűlés előkészítése ( Gazdasági beszámolók, mérleg, eredménykimutatás, költségvetés
kiküldése)
A közgyűlés időpontja 2016. május 23. 16 óra, ugyanitt az ÉPFU teke klubban ismerteti az elnök.
Napirendi pontok a szabályoknak megfelelően, az írásos anyagot és meghívót a tagoknak május 5-
ig ki kell küldeni ez a főtitkár feladata. A közgyűlésen felügyelő bizottsági tagot kell választani mert
az ősszel Horváth Péter lemondott.  Az elnök utasítja a főtitkárt,  hogy a heti Híradóban jelenjen
meg , hogy a jelölő bizottság elnöke Balogh Lajos és az elérhetőségei, illetve a jelölő bizottság
tagjai még Bőhm Tibor és Kiss János. A közgyűlésre meghívót kapjon a leköszönt főtitkár Kovács
Zoltán  és  a  frissen  végzett  játékvezetők  is,  hogy  át  tudják  venni  Játékvezető  igazolványaikat.
Kocsis-Katona Imre az igazolványok átadására felkéri  Skuba Istvánt mint a megyei  játékvezető
bizottság elnökét. Skuba István elmondja, hogy nem vállalja a felkérést. Elmondja továbbá, hogy
Komárom-Esztergom megyében Ő lett a teke szövetség Elnöke, Bábolna és Hánta csapata 2016.
január  1-től  Komárom-Esztergom  megyéhez  tartozik.  Skuba  István  kijelenti,  hogy  ezek  miatt
lemond minden Győr-Moson-Sopron megyei Tekézők Szövetségében betöltött tisztségéről.
Az elnök utasítja a főtitkárt, hogy Skuba István is kapjon meghívót a közgyűlésre. A tagságot és a
jelölő bizottságot tájékoztatni kell a lemondásról, hogy a közgyűlésen erre a megüresedett posztra is
lehessen új tagot választani. A beszámolót az elnökség egyhangúan elfogadta.

4., Egyebek
Makk Ferenc elnökségi tag jelzi,  hogy Pozsonyban ifi-serdülő megye válogatott  edző mérkőzés
megtartására  van  lehetőség.  Kocsis-Katona  Imre  elnök  további  információt  kér  a  rendezvény
tartalmáról, menetéről, lebonyolításáról pl. kérdezi, hogy vissza kell-e hívni a meghívó felet, hol
történne  ez  esetben  a  találkozó,  ki  állítaná  össze  a  válogatott  keretet,  fiúk  és  lányok  is
szerepelhetnek-e. Makk Ferenc elmondja, hogy a keretről megbeszélést tartana Weinacht Jánossal,
csak fiúk vehetnek részt az edzőmérkőzésen, a finanszírozását saját pénzből támogatóként oldaná
meg.  Az  elnök  elmondja,  hogy  ilyen  rendezvényt  csak  az  elnökség  beleegyezésével  lehet
megszervezni.  Továbbá  elmondja,  hogy  hasonló  megkeresés  érkezett  Zala  megyéből  is.  Makk
Ferenc kijelenti, hogy nem kéri a megyei vezetés beleegyezését.
Némethné Varga Beáta elmondja, hogy tudomása van arról, hogy a Dynamic - Szentes szuperligás
női  mérkőzés  nem történt  meg,  az  érintett  csapat  vezetője  elnökségi  tag,  méltatlannak  tartja  a
betöltött  szerepre.  Máté  Ernő  szintén  sportszerűtlennek  tartja  a  történteket.  Az  elnökség  a
bejelentést tudomásul vette és felkérte Kocsis-Katona Imre elnököt, hogy Gecseiné Pölcz Ildikó
elnökségi taggal tisztázza a helyzetet.
Az elnök megköszönte a megjelenteknek a részvételt és az ülést bezárta.

Győr, 2016. április 29.

Némethné Varga Beáta
jegyzőkönyv vezető

Skuba István Máté Ernő
hitelesítő hitelesítő 


